
گناه میهمان ناخوانده است تا انسان مرتکب گناه نشود بر همان حالت فطری خود باقی خواهد

ماند.
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متن پرسش

سلام و درود بی پایان خداوند بر شما سرور عزیز: عارفی می فرمود اگر فکر گناه را از سر بگزرانی و یا

دوست داشته باشی کاری که گناه هست را انجام دهی گویی آن را انجام داده ای و کسانی که می

گویند اینطور نیست اهمیت روح خود را پان می آورند. و ایشان جمله قدیمی که می گوید خدا

آنقدر مهربان است که اگر فکر خیر کنی برایت می نویسد ولی اگر فکر شر کنی تا زمانی که انجام ندهی

گناهی نمی نویسد را غلط و بدون سند می پنداشت. آیا چنین است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بعید است اینطور باشد که فرموده اند. زیرا اساس و فطرت انسان بر

توحید و پاکی سرشته شده است و گناه؛ میهمان ناخوانده است و به همین جهت تا انسان مرتکب  آن

گناه نشود و ارادهی جدّی در انجام آن بهکار نگیرد؛ بر همان حالت فطری خود باقی خواهد ماند. موفق

باشید


